

File / Dossier : Access Copyright, Post-Secondary Educational Institutions Tariff, 2011-2017 /  
Access Copyright, Tarif pour les établissements d'enseignement postsecondaires,  
2011-2017

January 5, 2016

**[CB-CDA 2016-001]**

#### **NOTICE OF THE BOARD**

In preparation for the above-noted hearing commencing on Monday, January 18, 2016 could you please inform the Registry by no later than **Tuesday, January 12, 2016** should you require the following:

- Interpreters/simultaneous translation;
- Equipment (flipchart, internet access, etc ...);
- Special needs/other matters.

In addition, should you require producing additional material at the hearing, please provide 8 copies for the Board (1 public copy and 7 confidential copies) as well as enough copies for the other parties. An electronic copy (USB Key) of the additional exhibits will also be required.

---

#### **AVIS DE LA COMMISSION**

En préparation de l'audience débutant le lundi 18 janvier 2016 dans le dossier mentionné en rubrique, veuillez informer le greffe, au plus tard le **mardi 12 janvier 2016**, le cas échéant où vous anticipez un besoin pour les items suivants :

- Interprètes/traduction simultanée;
- Équipement (tableau, accès à l'internet, etc ...);
- Besoins spéciaux/autres questions.

De plus, si vous comptez déposer des informations additionnelles lors de l'audience, veuillez en fournir 8 copies pour la Commission (1 copie caviardée et 7 copies confidentielles) ainsi que suffisamment de copies pour les autres parties. Une copie électronique des pièces supplémentaires sera également nécessaire (clé USB).